
 DPr-BRM-II.0012.4.15.2023 

Protokół nr 86/XII/2023 

 

posiedzenia Komisji Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 4 grudnia 2023 r. 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   - 8 radnych 

obecnych   - 6 radnych 

nieobecnych   - 2 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Proponowany porządek posiedzenia: 

 
1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia nr 83 z dnia 6 listopada 2023 r.  

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia nr 84 z dnia 22 listopada 2023 r.  

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

obniżenie bonifikaty od ceny samodzielnego lokalu użytkowego nr 5U, 

usytuowanego w budynku znajdującym się na nieruchomości położonej w Łodzi 

przy ul. Piotrkowskiej 137/139 – druk Nr 288/2023. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania 

pierwszeństwa w nabyciu lokali użytkowych i pomieszczeń gospodarczych ich 

najemcom i dzierżawcom – druk Nr 289/2023. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

obniżenie bonifikaty od ceny samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 18 oraz 

udziału w gruncie, usytuowanego w budynku znajdującym się na nieruchomości 

położonej w Łodzi przy ulicy Wschodniej 69 – druk Nr 293/2023. 

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie pakietu wniosków mieszkaniowych. 

8. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
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III. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia.  

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert powitał obecnych radnych oraz 

zaproszonych gości na posiedzeniu Komisji Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej. Na 

podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził kworum niezbędne do prowadzenia 

obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Następnie Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert poinformował zebranych, iż 

proponowany porządek został przesłany drogą elektroniczną. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert poddał pod 

głosowanie przyjęcie porządku. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła porządek obrad.  

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do realizacji porządku obrad. 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia nr 83 z dnia 6 listopada 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert zaznaczył, że radni otrzymali protokół drogą 

elektroniczną, zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu.  

 

Nikt nie wniósł uwag.  

 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Komisji przeszedł do głosowania nad 

przyjęciem protokołu nr 83 z dnia 6 listopada 2023 r. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała protokół. 

 

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia nr 84 z dnia 22 listopada 2023 r. 
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Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert zaznaczył, że radni otrzymali protokół drogą 

elektroniczną, zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu.  

 

Nikt nie wniósł uwag.  

 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Komisji przeszedł do głosowania nad 

przyjęciem protokołu nr 84 z dnia 22 listopada 2023 r. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała protokół. 

 

Ad pkt 4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na obniżenie bonifikaty od ceny samodzielnego lokalu użytkowego nr 5U, usytuowanego 

w budynku znajdującym się na nieruchomości położonej w Łodzi przy ul. Piotrkowskiej 

137/139 – druk Nr 288/2023. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik  nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

P.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości p. Mariusz 

Pujan zreferował projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert zapytał, czy ktoś z obecnych ma pytania 

w sprawie.  

 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Komisji zaproponował pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie 

bonifikaty od ceny samodzielnego lokalu użytkowego nr 5U, usytuowanego w budynku 

znajdującym się na nieruchomości położonej w Łodzi przy ul. Piotrkowskiej 137/139 – druk 

Nr 288/2023. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 5 głosach „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ad pkt 5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania 

pierwszeństwa w nabyciu lokali użytkowych i pomieszczeń gospodarczych ich najemcom 

i dzierżawcom – druk Nr 289/2023. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik  nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

P.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości p. Mariusz 

Pujan zreferował projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert zapytał, czy ktoś z obecnych ma pytania 

w sprawie.  

 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Komisji zaproponował pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokali 

użytkowych i pomieszczeń gospodarczych ich najemcom i dzierżawcom – druk Nr 289/2023. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 6 głosach „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na obniżenie bonifikaty od ceny samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 18 oraz udziału 

w gruncie, usytuowanego w budynku znajdującym się na nieruchomości położonej w 

Łodzi przy ulicy Wschodniej 69 – druk Nr 293/2023. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik  nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

P.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości p. Mariusz 

Pujan zreferował projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert zapytał, czy ktoś z obecnych ma pytania 

w sprawie.  

 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Komisji zaproponował pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały projektu uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na 
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obniżenie bonifikaty od ceny samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 18 oraz udziału w 

gruncie, usytuowanego w budynku znajdującym się na nieruchomości położonej w Łodzi 

przy ulicy Wschodniej 69 – druk Nr 293/2023. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 6 głosach „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji przekazał prowadzenie posiedzenia Komisji 

Wiceprzewodniczącej Komisji p. Agnieszce Wietesce.  

 

Ad pkt 7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosków mieszkaniowych. 

 

Pakiet wniosków mieszkaniowych stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu.  

 

Wnioski o przyznanie prawa najmu lokali komunalnych. 

 

Wnioski dotyczące przyznania prawa najmu lokali komunalnych od numeru 1 do 

numeru 4 w głosowaniu Komisji otrzymały: 4 głosy „za”, brak głosów „przeciw” 

i brak głosów „wstrzymujących się”. Komisja podtrzymała opinie Biura Rewitalizacji 

i Mieszkalnictwa do każdego z wyżej wymienionych wniosków. Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Wniosek nr 5 – opinia negatywna BRiM 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska przytoczyła fragment uzasadnienia.  

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska zapytała, czy ktoś z 

obecnych ma pytania. 

 

W związku z brakiem pytań Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska poddała 

pod głosowanie podtrzymanie negatywnej opinii dla wniosku nr 5. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 3 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, podtrzymała negatywną opinię dla wniosku nr 5. 
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Wnioski dotyczące przyznania prawa najmu lokali komunalnych od numeru 6 do 

numeru 13 w głosowaniu Komisji otrzymały: 4 głosy „za”, brak głosów „przeciw” 

i brak głosów „wstrzymujących się”. Komisja podtrzymała opinie Biura Rewitalizacji 

i Mieszkalnictwa do każdego z wyżej wymienionych wniosków. Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Wnioski dotyczące przyznania prawa najmu lokali komunalnych od numeru 14 do 

numeru 18 w głosowaniu Komisji otrzymały: 5 głosów „za”, brak głosów „przeciw” 

i brak głosów „wstrzymujących się”. Komisja podtrzymała opinie Biura Rewitalizacji 

i Mieszkalnictwa do każdego z wyżej wymienionych wniosków. Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Wnioski dotyczące przyznania prawa najmu lokali komunalnych od numeru 19 do 

numeru 20 w głosowaniu Komisji otrzymały: 4 głosy „za”, brak głosów „przeciw” 

i 1 głos „wstrzymujący się”. Komisja podtrzymała opinie Biura Rewitalizacji 

i Mieszkalnictwa do każdego z wyżej wymienionych wniosków. Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Wnioski dotyczące przyznania prawa najmu lokali komunalnych od numeru 21 do 

numeru 35 w głosowaniu Komisji otrzymały: 5 głosów „za”, brak głosów „przeciw” 

i brak głosów „wstrzymujących się”. Komisja podtrzymała opinie Biura Rewitalizacji 

i Mieszkalnictwa do każdego z wyżej wymienionych wniosków. Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Wniosek nr 36 – opinia negatywna BRiM 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska przytoczyła fragment uzasadnienia.  

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska zapytała, czy ktoś z 

obecnych ma pytania. 

 

Radny p. Tomasz Anielak zapytał ile osób zamieszkuje w tym lokalu? 

 

Zastępca Dyrektora Biura Rewitalizacji i Mieszkalnictwa p. Piotr Siedlecki 

odpowiedział, że jest tutaj dwoje Wnioskodawców. Lokal zamieszkują 4 osoby: 

Wnioskodawcy będący małżeństwem, ich syn i jego partnerka. To jest 3-pokojowy lokal, 63 

m2.  

 



7 
 

W związku z brakiem innych pytań Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska 

poddała pod głosowanie podtrzymanie negatywnej opinii dla wniosku nr 36. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, podtrzymała negatywną opinię dla wniosku nr 36. 

 

Wniosek nr 37 – opinia negatywna BRiM 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska przytoczyła fragment uzasadnienia.  

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska zapytała, czy ktoś z 

obecnych ma pytania. 

 

W związku z brakiem pytań Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska poddała 

pod głosowanie podtrzymanie negatywnej opinii dla wniosku nr 37. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, podtrzymała negatywną opinię dla wniosku nr 37. 

 

Wniosek nr 38 – opinia negatywna BRiM 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska przytoczyła fragment uzasadnienia.  

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska zapytała, czy ktoś z 

obecnych ma pytania. 

 

Radny p. Tomasz Anielak zapytał o termin najmu umowy? 

 

Zastępca Dyrektora Biura Rewitalizacji i Mieszkalnictwa p. Piotr Siedlecki 

odpowiedział, że w tym przypadku jest umowa, która została przedłużona do końca sierpnia 

br. BRiM na tę chwilę nie ma wiedzy, czy ta umowa została zakończona, czy tez przedłużona 

dalej, ponieważ nie można było skontaktować się z Wnioskodawcą. Jednak BRiM nie ma też 

wiedzy, która mówiłaby o tym, że Wnioskodawca został usunięty z tego mieszkania. Z 
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reguły, Wnioskodawcy sami informują o takiej sytuacji. Opłaty są nieco wyższe niż za lokal z 

zasobu Miasta, to jest kawalerka z pełnym wyposażeniem.  

 

W związku z brakiem innych pytań Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska 

poddała pod głosowanie podtrzymanie negatywnej opinii dla wniosku nr 38. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, podtrzymała negatywną opinię dla wniosku nr 38. 

 

Wnioski dotyczące przyznania prawa najmu lokali komunalnych od numeru 39 do 

numeru 40 w głosowaniu Komisji otrzymały: 4 głosy „za”, brak głosów „przeciw” 

i 1 głos „wstrzymujący się”. Komisja podtrzymała opinie Biura Rewitalizacji 

i Mieszkalnictwa do każdego z wyżej wymienionych wniosków. Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Wniosek nr 41 – opinia negatywna BRiM 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska przytoczyła fragment uzasadnienia.  

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska zapytała, czy ktoś z 

obecnych ma pytania. 

 

W związku z brakiem pytań Wiceprzewodnicząca Komisji p. Agnieszka Wieteska poddała 

pod głosowanie podtrzymanie negatywnej opinii dla wniosku nr 41. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, podtrzymała negatywną opinię dla wniosku nr 41. 

 

Wnioski dotyczące przyznania prawa najmu lokali komunalnych od numeru 42 do 

numeru 45 w głosowaniu Komisji otrzymały: 4 głosy „za”, brak głosów „przeciw” 

i 1 głos „wstrzymujący się”. Komisja podtrzymała opinie Biura Rewitalizacji 

i Mieszkalnictwa do każdego z wyżej wymienionych wniosków. Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Wnioski dotyczące przyznania prawa najmu lokali komunalnych od numeru 46 do 

numeru 50 w głosowaniu Komisji otrzymały: 5 głosów „za”, brak głosów „przeciw” 
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i brak głosów „wstrzymujących się”. Komisja podtrzymała opinie Biura Rewitalizacji 

i Mieszkalnictwa do każdego z wyżej wymienionych wniosków. Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Ad pkt 8. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

Radny p. Tomasz Anielak zwrócił się z prośbą o informację w sprawie kamienicy przy 

ul. Żeromskiego 5 i jej złego stanu technicznego.  

 

Radny p. Krzysztof Makowski poprosił o informację w sprawie sytuacji mieszkańców 

kamienic, które znajdują się nad budowanym tunelem średnicowym.  

 

Innych spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Na tym porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany. 

 

Protokół sporządziła      Przewodniczący Komisji 

 

Monika Ograbek-Kiełpińska          Bogusław Hubert 


